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Abstract (en)
[origin: US2015266045A1] An injector nozzle having a housing, an interior space of the housing being defined in sections by a housing wall, and
having an injector component arranged in the interior space of the housing at least in sections, wherein the housing wall has at least one through
hole, the at least one through hole being appropriate for a human finger to reach in, at least in sections, and wherein the injector component has at
least one handle portion, which handle portion is accessible via the through hole.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Injektordüse mit einem Gehäuse, wobei ein Innenraum des Gehäuses mittels einer Gehäusewand abschnittsweise
definiert ist, und mit einem wenigstens abschnittsweise im Innenraum des Gehäuses angeordneten Injektorbauteil, bei der die Gehäusewand
wenigstens eine Durchgangsöffnung aufweist, wobei die wenigstens eine Durchgangsöffnung für das wenigstens abschnittsweise Eingreifen
eines menschlichen Fingers geeignet ist und wobei das Injektorbauteil wenigstens einen Griffabschnitt aufweist, der durch die Durchgangsöffnung
hindurch erreichbar ist.
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